
1 

 

Protokół	Nr	XLIII 

z	XLIII	sesji	Rady	Gminy	Pabianice	z	dnia	2	grudnia	2013	r. 

 
 
Obrady	sesji	rozpoczęły	się	o	godz.	14:00	w	Urzędzie	Gminy	Pabianice. 
 
W	 posiedzeniu	 uczestniczyli	 radni	 Rady	 Gminy	 obecni	 zgodnie	 z	 listą	 obecności	
stanowiącą	 zał.	 nr	 1	 do	 protokołu,	 nieobecna	 radna	 D.	 Szczesik	 i	 radny	 P.	 Kociołek,	
przedstawiciele		Urzędu	Gminy:	Wójt	Gminy	Pabianice	H.	Gajda,	zastępca	Wójta	R.	Figiel,	
Skarbnik	 Gminy	 M.	 Nowicka,	 radca	 prawny	 	 A.	 Jankowski,	 Kierownik	 ref.	 Ochrony	
S2 rodowiska	i	Gospodarki	Gruntami	K.	Denuszek,		sołtysi	Gminy	Pabianice	obecni	zgodnie	
z	listą	obecności	stanowiącą	zał.	nr	2	do	protokołu.	 
Posiedzeniu	przewodniczył	Przewodniczący	Rady	Gminy	Pabianice	A.	Jaksa. 
 
 
Ad.		pkt	1. 
 
 
Przewodniczący	 Rady	 Gminy	 otworzył	 obrady	 XLIII	 sesji	 i	 przywitał	 przybyłych.	
Stwierdził,	prawomocność	obrad. 
 
Ad.		pkt		2. 

 
 
Do	 protokołu	 z	 XLII	 nie	 wniesiono	 uwag,	 protokoł	 został	 przyjęty	 bez	 poprawek	 w	
głosowaniu		13	głosami	za,	przy	2	głosach	wstrzymujących	się.	 
 
 

Ad.	pkt	3. 

 
Wójt	Gminy	wnioskował	o	wprowadzenie		do	porządku	obrad	do	pkt.	8	podjęcie	uchwał	
projektów	uchwał	w	sprawach: 
− wystawienia weksla In blanco jako zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy 

o przyznanie pomocy dofinansowania na realizację zadania pod nazwą Wykonanie 
powietrznej pompy ciepła w budynku świetlicy wiejskiej w Woli Żytowskiej.  

− zmian w budżecie gminy Pabianice na 2013 r. dot. włączenia do budżetu gminy 
Pabianice środków przekazanych z Powiatowego Urzędu Pracy na pracowników 
zatrudnionych w ramach robót publicznych w kwocie 989,00 zł.  

− zmian w budżecie gminy Pabianice na 2013 r. dot. przesunięć w dz. 851 między 
paragrafami w kwocie 14.700 zł.  

Więcej	uwag	do	porządku	obrad	nie	zgłoszono.	 
Przewodniczący	Rady	poddał	do	głosowania	wniosek	Wójta	o	wprowadzenie	projektów	
uchwał	w	powyższych	sprawach.	 
Za	wprowadzeniem	do	porządku	obrad	projektu	uchwały	w	sprawie	wystawienia	weksla	
In	 blanco	 jako	 zabezpieczenia	 prawidłowej	 realizacji	 umowy	 o	 przyznanie	 pomocy	
dofinansowania	na	realizację	zadania	pod	nazwą	Wykonanie	powietrznej	pompy	ciepła	w	
budynku	świetlicy	wiejskiej	w	Woli	Z;ytowskiej	opowiedziało	się	9	radnych	przy	4	głosach	
przeciwnych,	bez	głosów	wstrzymujących	się.	 
Przewodniczący	 dla	 tego	 projektu	 uchwały	 nadał	 numer	 porządkowy	 roboczy	
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XLIII/M/2013	 
 
Za	wprowadzeniem	projektu	uchwały	w	sprawie		zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	
2013	r.	dot.	włączenia	do	budżetu	gminy	Pabianice	środków	przekazanych	z	Powiatowego	
Urzędu	 Pracy	 na	 pracowników	 zatrudnionych	 w	 ramach	 robót	 publicznych	 w	 kwocie	
989,00	zł.	Rada	opowiedziała	się	w	głosowaniu	jednogłośnie.	 
Projekt	uchwały	otrzymał	numer	roboczy	XLIII/N/2013 
 
Za	wprowadzeniem	do	porządku	obrad	projektu	uchwały	w	sprawie		zmian	w	budżecie	
gminy	 Pabianice	 na	 2013	 r.	 dot.	 przesunięć	w	 dz.	 851	 	między	 paragrafami	w	 kwocie	
14.700	zł.	Rada	opowiedziała	się	również	w	głosowaniu	jednogłośnie.	 
Projekt	uchwały	otrzymał	numer	roboczy	XLIII/0/2013 
 
 
Porządek	 obrad	 został	 przyjęty	 w	 głosowaniu	 10	 głosami	 za	 przy	 3	 głosach	
wstrzymujących	się	i	przedstawia	się	następująco:	 
 
 

1. Otwarcie	obrad	XLIII	sesji.	 
2. Przyjęcie	protokołu	z	XLII		sesji	Rady	Gminy	Pabianice.	 
3. Przyjęcie	porządku	obrad	sesji.	 
4. Informacja	Wójta	o	pracy	między	sesjami.	 
5. Informacja	Przewodniczących	Komisji	o	pracy	między	sesjami.	 
6. Analiza	stanu	dróg	oraz	oświetlenia	na	terenie	gminy.	 
7. Interpelacje,	wnioski	i	zapytania	radnych.	 
8. Podjęcie	uchwał	w	sprawach:	 

 
a)	 	 ustalenia	 „Rocznego	 programu	 współpracy	 na	 rok	 2014	 Gminy	 Pabianice	 z	

organizacjami	pozarządowymi	oraz		podmiotami	wymienionymi	w	art.	3ust,	3	
ustawy	o	działalności	pożytku	publicznego	 i	 o	wolontariacie”	 –	Uchwała	Nr	
XLIII/A/2013 

b)	 maksymalnej	 wysokości	 wynagrodzenia	 dziennego	 opiekuna,	 zasad	 jego	
ustalenia,	 wysokości	 opłaty	 za	 pobyt	 dziecka	 u	 dziennego	 opiekuna	 oraz	
maksymalnej	wysokości	opłaty	za	wyżywienie-	Uchwała	Nr	XLIII/B/2013 

c)	wyrażenia	zgody	na	nabycie	na	rzecz	Gminy	Pabianice	nieruchomości	–	Uchwała	
Nr	XLIII/C/2013 

d)	 obniżenia	 średniej	 ceny	 skupu	 żyta	 dla	 celów	 podatku	 rolnego	 na	 2014	 –	
Uchwała	Nr	XLIII/D/2013 

e)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/E/2013r. 
f)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/F/2013r. 
g)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/G/2013r. 
h)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/H/2013r. 
i)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/I/2013r. 
j)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/J/2013r. 
k)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/K/2013r. 
l)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/L/2013r. 
ł)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	–	Uchwała	Nr	XLIII/Ł/2013r. 
m)	 wystawienia	 weksla	 In	 blanco	 jako	 zabezpieczenia	 prawidłowej	 realizacji	

umowy	o	przyznanie	pomocy	dofinansowania	na	realizację	zadania	pod	nazwą	
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Wykonanie	powietrznej	pompy	ciepła	w	budynku	 świetlicy	wiejskiej	w	Woli	
Z;ytowskiej	-	Uchwała	Nr	XLIII/M/2013r. 

n)		zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	15/	Uchwała	Nr	XLIII/N/2013 
o)	zmian	w	budżecie	gminy	Pabianice	na	2013	r.	Uchwala	Nr	XLII/N/2013 

 
9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.  
10. Wolne	wnioski,	komunikaty	i	sprawy	różne.	 
11. Zamknięcie	obrad	sesji. 

 
 
Ad.	pkt	4. 

 
Wójt	Gminy	przedłożył	informację	o	pracy	miedzy	sesjami:	 
Informacja	dotyczyła:	 
-	działań	w	oświacie	w	miesiącu	listopadzie 
-	wykonywanych	zadań	z	zakresu	utrzymania	dróg 
-	informacji	dot.	wodociągów	i	kanalizacji	 
-	 informacji	 z	 zakresu	 działań	 podjętych	 w	 ref.	 Gospodarki	 Nieruchomości	 i	 Ochrony	
S2 rodowiska 
-	 sprawozdanie	 miesięczne	 z	 funkcjonowania	 komunikacji	 na	 trasie	 Rydzyny-	 Róża	 –	
Pabianice	dotyczące	sprzedaży	biletów. 
Sprawozdanie	stanowi	zał.	nr	3	do	protokołu.	 
 
 
Ad.	pkt	5. 

 
 
Przewodniczący	Komisji	przedstawili	informację	o	pracy	Komisji,	którym	przewodniczą. 
Przewodniczący	 Komisji	 Samorządowo-Społecznej	 i	 Organizacyjnej	 Rady	 Gminy	
Pabianice	 M.	 Muszczak	 poinformował,	 że	 Komisja	 odbyła	 1	 posiedzenie,	 na	 którym	
podsumowała		działalność	sportową		za	rok	2013,	analizowała		materiały	na	sesję	Rady	
Gminy,	zajęła	się	sprawami	różnymi,	które	wpłynęły	do	Komisja.	Komisja	wypracowała	
także	stanowisko	w	sprawie	remontu	budynku	byłej	szkoły	w	Rydzynach.	 
Przewodniczący	 zapoznał	 Radę	 ze	 stanowiskiem,	 	 stanowi	 ono	 zał.	 pisemny	 nr	 4	 do	
niniejszego	protokołu. 
 
Przewodniczący	 Komisji	 Ochrony	 S2 rodowiska	 i	 Rozwoju	 A.	 Skawiński	 przedłożył	
informację	o	pracy	Komisji,	której	przewodniczy.	Komisja	odbyła	między	sesjami	jedno	
posiedzenie,	 na	 którym	 analiza	 działania	 Gminy	 	 w	 zakresie	 walki	 	 z	 nielegalnymi	
wysypiskami	 śmieci	 funkcjonowanie	 systemu	 gospodarki	 odpadami	w	 świetle	 nowych	
przepisów	 prawnych,	 wstępnie	 analizowała	 projekt	 	 budżetu	 gminy	 na	 2014	 r.,	
podsumowała	 	 pracę	 Komisji,	 omówiła	 	 materiały	 	 na	 sesję,	 zajęła	 się	 też	 sprawami		
różnymi	 zgłoszonymi	 do	 Komisji.	 Komisja	 wypracowała	 wnioski,	 z	 którymi	
Przewodniczący	Komisji	zapoznał	Radę.	Wnioski	dotyczyły:	zobowiązania	Wójta	Gminy	
do	 zorganizowania	 akcji	 informacyjnej	 w	 sprawie	 zakazu	 spalania	 odpadów,	 a	 także	
rozeznania	 w	 sprawie	 konieczności	 przeprowadzenia	 zbiórki	 odpadów	
wielkogabarytowych	w	miesiącach	wiosennych	na	terenie	gminy	Pabianice.	 
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Przewodniczący	Komisji	Gospodarczo	–	Finansowej	M.	Gryska	również	poinformował	o	
pracy	Komisji	między	sesjami.	Komisja	odbyła	1	posiedzenie,	na	którym	zapoznano	się	z	
informacja	 dot.	 przygotowania	 do	 „akcji	 odśnieżania”	 na	 drogach	 Gminy	 Pabianice,	
dokonano	wstępnej	analizy	projektu	budżetu	Gminy	Pabianice	na	2013	r.	 
 
Przewodniczący	 Komisji	 Rewizyjnej	 poinformował,	 że	 Komisja	 Rewizyjna	 odbyła	 1	
posiedzenie	 –	 wyjazdowe	 między	 sesjami	 w	 temacie,	 na	 którym	 komisja	 sprawdziła	
odwodnienie	dróg	na	terenie	gminy.	Komisja	zwróciła	uwagę,	że	przy	drogach	gminnych		
prace	te	są	systematycznie	i	w	miarę	możliwości	wykonywane. 
 
Ad.	pkt.	6	 
 
Wójt	 przedstawił	 informację	 na	 temat	 stanu	 dróg	 oraz	 oświetlenia	 na	 terenie	 gminy	
Pabianice.	 
Informacja	pisemna	stanowi	zał.	nr	5	do	niniejszego	protokołu 
 
W	 dyskusji	 głos	 zabrała	 radna	 Z.	 Kasperska	 i	 zapytała	 o	 definicję	 „dobrej	 drogi	
technicznej”	jak	to	zostało	zapisane	w	informacji	Wójta	i	w	taki	sposób	opisana	została		
droga		krajowa	71	przez	S2wiątniki,	Porszewice. 
Zdaniem	radnej	oraz	mieszkańców	w/w	miejscowości	droga	ta	budzi	wiele	zastrzeżeń:	
brak	jest	poboczy	dla	pieszych,	ścieżek	rowerowych.	Prowadzone	są	dowozy	szkolne	na	
tej	drodze	i	dzieci	wysiadają	i	wsiadają	do	autobusu	przystankach	usytuowanych	przy	tej	
drodze.	 
Szczególnie	niebezpieczna	sytuacja	na	tej	drodze	jest	dla	dzieci	powracających	z	szkoły.	
Przystanek	 usytuowany	 jest	 dość	 daleko.	 (w	 kierunku	 Konstantynowa),	 brak	 jest	
przystanku	 i	 	 pobocza,	 droga	 jest	 niebezpieczna	 oświetlona	 co	 druga	 lampą,	 nie	
gwarantuje	żadnego	bezpieczeństwa.	Na	tej	drodze	jest	dużo	wypadków.	 
 
Wójt	Gminy	–	droga	 jest	droga	krajową	 ,	w	roku	2002	dokonano	 już	wycinki	drzew	co	
miało	być	przygotowaniem	do	przebudowy	tej	drogi.	Informowano	nas,	że	droga	będzie	
przebudowywana	po	oddaniu	do	użytku	drogi	S-14.	Niestety	jak	widać	nie	podjęto	jeszcze	
żadnych	prac.	Co	się	tyczy	zapytania	radnej	w	kwestii	definicji	„	drogi	techniczne	dobrej”	
Wójt	odpowiedział,	że	miał	na	myśli	nakładkę	asfaltową.	 
 
Radny	K.	Gąsiorek	 zadał	pytanie,	 czy	Wójt	 posiada	 informację	na	 temat	naprawy	dróg	
powiatowych	po	stronie	południowej	gminy,	tych	które	zostały	uszkodzone	po	budowie	
drogi	S-8.	Radny	powiedział,	 że	wykonane	prace	zapobiegawcze	na	tych	drogach	nie	są	
wykonane	rzetelnie,	pobocza	zaczynają	się	już	rozmywać.	Radny	zwrócił	uwagę	na	to,	aby	
temat	ten	podjąć.	 
 
Przewodniczący	 Rady	 zaproponował	 by	 podjąć	 go	 wspólnie	 z	 powiatem,	 dokonać	
objechania	dróg	i	zwrócenia	uwagi	na	pilność	ich	wykonania.	 
Wójt	poinformował,	że	w	miniony	czwartek	odbyło	się	spotkanie	z	p.	Nowicką	–	naczelnik	
ds.	dróg	w	powicie	i	zostało	powiedziane,	że	skoro	nie	będzie	dalszej	kontynuacji	drogi	
powiatowej	w	Kudrowicach,	środki	te	przeznaczyć	na	inne	inwestycje	lecz	powiat	już	na	
to	nie	wyraził	zgody,	natomiast	p.	naczelnik	poinformowała,	że	będą		dokonywać	objazdu	
tych	dróg.	 
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Radny	 A.	 Skawiński	 przypomniał,	 że	 Gmina	 wyraziła	 zgodę	 na	 zamknięcie	 drogi	 w	
Pawlikowicach	 przed	 budową	 drogi	 S-8,	 jednak	 nie	 została	 ona	 we	 właściwy	 sposób	
wyremontowana,	jedna	część	w	ogóle	nieodtworzona,	wysypana	jedynie	grysikiem.	 
Poza	 tym	 radny	 zapytał	 w	 sprawie	 dot.	 lamp	 hybrydowych,	 czy	 zostały	 poczynione	
jakiekolwiek	działania	ze	strony	gminy	w	sprawie		zgłoszenia		reklamacji	na	niesprawność	
tych	lamp.	 
Przewodniczący	Rady	zasugerował,	czy	nie	warto	rozważyć	ujęcia	większych	środków	w	
budżecie	gminy	na	wymianę	lamp	energooszczędnych.	 
 
Wójt	Gminy	zabierając	odnosząc	się	do	wypowiedzi	radnego	A.	Skawińskiego	w	sprawie	
naprawy	drogi	w	Pawlikowicach		poinformował,	że		zajmie	się	tą	sprawa	po	uprzednim	
sprawdzeniu	 w	 porozumieniu	 	 jakie	 zostało	 sporządzone	 na	 tę	 okoliczność,	 jeżeli	
natomiast	 chodzi	 o	 przywrócenie	 sprawności	 lamp	 hybrydowych	 na	 terenie	 gminy	
wystąpienie	takie	zostało	już	wystosowane	do	wykonawcy.	 
Więcej	głosów	w	dyskusji	nie	zgłoszono.	 
Przewodniczący	 Rady	 podsumowując	 temat	 powiedział,	 że	 na	 naszym	 terenie	w	 dużo	
lepszym	stanie			znajdują	się	drogi	gminne	aniżeli	powiatowe,	jednak	my	jako	mieszkańcy	
w	 większości	 zamieszkujemy	 przy	 drogach	 powiatowych.	 Nie	 możemy	 natomiast	
inwestować	 w	 inwestycje	 nie	 będące	 gminnymi,	 nie	 pozwala	 nam	 na	 to	 ustawa.	
Przewodniczący	nadmienił	także,	że	warto	wrócić	inicjatywy	„przypilnowania”	powiatu	
w	 sprawie	 naprawy	dróg	 po	 stronie	 południowej	 gminy,	 dokładnie	wyartykułować	 	w	
stosunku	do	powiatu	nasze	potrzeby.	 
 
 

Ad.	pkt	7. 

 
 
Z	interpelacją	do	Wójta	Gminy	wystąpił	radny	A.	Jaksa,	interpelacja	dotyczyła	rozwiązania	
problemu	niedziałających	lamp	hybrydowych	a	także	udzielenia	pisemnej	informacji	jakie	
działania	w	tym	zakresie		zostały	przez	gminę	podjęte. 
Radny	zgłosił	tez	wnioski	na	piśmie.	Wnioski	dotyczyły:	 
-	 umieszczenia	 na	 skrzyżowaniu	 drogi	 	 gminnej	 w	 Pawlikowicach	 z	 drogą	 powiatową	
dodatkowego	punktu	świetlnego,			w	związku	z	niewłaściwie	działającym	oświetleniem 
-	ustawienia	w	Pawlikowicach	na	skrzyżowaniu	drogi	gminnej	z	drogą	powiatową	znaków	
STOP.	 
Więcej	spraw	w	tym	punkcie	nie	zgłoszono. 
 
 
Ad.	pkt	8. 

 
 
Zastępca	Przewodniczącego	Rady	Gminy	K.	Gąsiorek	przedstawił	projekty	uchwał	od	nr	
roboczego	XLIII/A/2013	do	nr	XLIII/O/2013,	co	stanowi	zał.	od	nr		6	do	nr	21 
Radny	 A.	 Skawiński	 zapytał,	 odnosząc	 się	 do	 projektu	 uchwały	 o	 nr	 roboczym	
XLIII/D/2013,	do	jakiej	kwoty	obniżony	został	podatek	w	zeszłym	roku. 
 
Skarbnik	odpowiedziała,	że	do	kwoty	ok.	42	zł. 
 
Radni	zgłaszali	pewne	zastrzeżenia	do	pomysłu	zainstalowania	pompy	ciepła	w	świetlicy	
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wiejskiej	 w	Woli	 Z;ytowskiej,	 przy	 okazji	 omawiania	 projektu	 uchwały	 o	 nr	 roboczym	
XLIII/M/2013.	 
 
Radny	Ł.	Drewniak	poinformował,	że	kontaktował	się	w	tej	sprawie	z	instalatorami,	którzy	
zajmują	 się	 instalacją	 podobnych	 urządzeń.	 Stwierdzili,	 że	 tego	 typu	 pompa	 się	 nie	
sprawdza.	 Dlatego	 radny	 chciał	 wiedzieć,	 czy	 zlecono	wykonanie	 analizy	 tej	 instalacji,	
jakie	kwoty	mają	być	przeznaczone	na	inwestycję	z	gminy,	a	jakie	środki	mają	pochodzić	
z	WFOS2 iGW	oraz	czy	istnieje	konieczność	zmiany	systemu	grzewczego. 
 
Odpowiedzi	 udzielił	 W-ce	 Wójt	 R.	 Figiel,	 który	 stwierdził,	 że	 została	 wykonana	
dokumentacja	projektowa,	która	wykazała,	 że	zainstalowanie	pompy	ciepła	w	świetlicy	
jest	możliwe	i	system	ten	ma	się	sprawdzać.	Wraz	z	wnioskiem	złożona	została	również	
karta	efektu	ekologicznego	z	wyliczonym	efektem	ekologicznym.	Zastępca	poinformował	
ponadto,	że	w	chwili	obecnej	inwestycja	ta	nie	jest	jeszcze	realizowana,	ponieważ	w	środę	
4.12.	odbędzie	się	posiedzenie	Zarządu	WFOS2 iGW,	który	zdecyduje	o	przyznaniu	środków.	
Przewidywany	 koszt	 to	 ok.	 55	 tys.	 zł	 netto.	 Z	 WFOS2 iGW	 można	 uzyskać	 kwotę	
dofinansowania	 do	 80%	kosztów	 kwalifikowanych.	 Jeżeli	w	 środę	 będzie	 informacja	 o	
przyznaniu	środków	na	ten	cel,	to	zostaną	złożone	zapytania	ofertowe.	W	sprawie	zmiany	
instalacji	 Zastępca	 poinformował,	 że	 nie	 ma	 potrzeby	 dokonywać	 zmian,	 ponieważ	
instalacja	jest	stosunkowo	nowa. 
 
Radny	Ł.	Drewniak:	nie	wiadomo	w	takim	razie	jaka	będzie	kwota	dofinansowania. 
 
W-ce	Wójt	odpowiedział,	że	jeżeli	gmina	otrzyma	dofinansowanie,	to	w	takiej	kwocie	jaka	
została	wpisana	do	wniosku,	czyli	w	wysokości	80%	kosztów	kwalifikowanych. 
 
Radny	 pytał	 jeszcze,	 czy	 zostały	 wyliczone	 koszty	 eksploatacji,	 które	 trzeba	 będzie	
ponosić	po	zainstalowaniu	pompy. 
 
W-ce	Wójt	stwierdził,	że	wyliczono,	iż	będzie	ponoszona	1/3	kosztów,	jakie	są	ponoszone	
obecnie.	 Po	 okresie	 grzewczym	 okaże	 się,	 czy	 faktycznie	 instalowanie	 tego	 typu	
urządzenia	w	innych	budynkach	jest	opłacalne. 
 
Radny	 A.	 Skawiński	 zrozumiał	 z	 wypowiedzi	 W-ce	 Wójta,	 iż	 osoba,	 która	 wykonała	
dokumentację	 projektową	 zagwarantowała,	 że	 gmina	 poczyni	 30%	 oszczędności	 w	
stosunku	 do	 kosztów	 jakie	 są	 ponoszone	 obecnie,	 przy	 wykorzystaniu	 istniejącej	
instalacji. 
 
Zastępca	Wójta	odpowiedział,	że	wyliczono,	iż	oszczędności	mają	sięgać	50%.	Dodał,	że	
jeżeli	radny	ma	życzenie,	to	może	zapoznać	się	z	dokumentacją	projektową. 
 
Radny	zauważył,	że	jego	głosowanie	zależy	od	tego,	jakie	oszczędności	gmina	poczyni	w	
związku	z	zainstalowaniem	pompy	ciepła. 
 
Przewodniczący	 A.	 Jaksa	 w	 tym	 	 miejscu	 zauważył,	 że	 przedmiotem	 uchwały	 jest	
wystawienie	 weksla	 in	 blanco,	 a	 Rada	 wyraziła	 już	 zgodę	 na	 realizację	 tej	 inwestycji.	
Dlatego	 dyskusja	 w	 tej	 sprawie	 jest	 spóźniona.	 Weksel	 jest	 wystawiany	 po	 to	 by	
zagwarantować	 Funduszowi,	 że	 pieniądze	 zostaną	 wydane	 zgodnie	 z	 celem.	
Przewodniczący	dodał,	 że	dyskutował	ze	Skarbnik,	czy	weksel	musi	zostać	wystawiony,	
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skoro	Rada	poprzez	przyjęcie	uchwały	w	tej	sprawie	upoważniła	Wójta	do	asygnowania	
kwot.	 Okazało	 się,	 że	 taki	weksel	musi	 być	wystawiony.	 Zatem	w	 obecnej	 chwili	 Rada	
niejako	wykonuje	czynność	techniczną,	kontynuuje	podjętą	już	decyzję.	Przewodniczący	
przypomniał,	że	podjęto	decyzję	o	zainstalowaniu	pompy	ciepła	w	świetlicy	wiejskiej	w	
Woli	Z;ytowskiej,	po	to	by	sprawdzić	 jak	takie	urządzenie	 funkcjonuje,	czy	opłaca	się	 je	
instalować	w	innych	budynkach.	Jeżeli	się	okaże,	 że	pompa	się	nie	sprawdza,	 że	nie	ma	
znacznych	 oszczędności	 to	 będzie	 niezbyt	 kosztowny	 eksperyment,	 który	 przyniesie	
określoną	wiedzę	w	tym	zakresie. 
 
Radny	A.	 Skawiński	 zauważył,	 że	ważne	 jest	by	 system	 się	 sprawdzał	 skoro	 gmina	ma	
wyłożyć	 określone	 środki.	 Są	 opinie	 instalatorów	 przedstawiane	 przez	 radnego	 Ł.	
Drewniaka	 -	 na	 systemie	 wysokotemperaturowym	 pompa	 ciepła	 się	 nie	 sprawdza.	
Dlatego	 może	 warto	 pomyśleć	 o	 tego	 typu	 instalacji	 dopiero	 w	 przyszłości,	 aby	
jednocześnie	zmienić	cały	system,	który	będzie	dostosowany	do	planowanych	urządzeń. 
Przewodniczący	zauważył,	że	w	założeniu	gmina	zainwestuje	kwotę	rzędu	ok.	10	tys.	zł.	
Gdyby	chcieć	wymieniać	 całą	 instalację	w	nowo	wyremontowanym	budynku,	 to	mowa	
byłaby	o	setkach	tysięcy	złotych.	A	skoro	gmina	myśli	o	ewentualnej	instalacji	pompy	w	
budynkach	 typu	szkoła,	 czy	 świetlica,	 to	nie	byłoby	mowy	o	wymianie	 całej	 istniejącej	
instalacji.	 Odnosząc	 się	 natomiast	 do	 stwierdzenia	 radnego,	 iż	 opinie	 instalatorów	 są	
negatywne,	 Przewodniczący	 stwierdził,	 że	 eksperci	 często	 dają	 całkowicie	 odmienne	
opinie	w	tym	samym	temacie.	 
 
Radny	 Ł.	 Drewniak	 zapytał	 jeszcze,	 czy	wiadomo	 jaka	 firma	 będzie	 instalować	 pompę	
ciepła. 
 
Przewodniczący	wyjaśnił,	 że	procedura	przedstawia	się	następująco:	WFOS2 iGW	wydaje	
promesę	 i	na	 jej	podstawie	można	zgłaszać	 zapytania	ofertowe	 i	 ewentualnie	ogłaszać	
przetarg.	Dopiero	wtedy	można	poznać	firmę,	która	zainstaluje	pompę.	 
 
Dalszych	uwag	nie	było. 
 
Uchwały	 nr	 XLIII/361/2013,	 	 XLIII/362/2013,	 XLIII/363/2013,	 XLIII/364/2013,	
XLIII/365/2013,	 XLIII/366/2013,	 XLIII/367/2013,	 XLIII/368/2013,	 XLIII/369/2013,	
XLIII/370/2013,	XLIII/371/2013,	XLIII/372/2013	 ,	XLIII/373/2013,	XLIII/375/2013	 i	
XLIII/376/2013	zostały	przyjęte	w	głosowaniu	przeprowadzonym	odrębnie	nad	każdą	z	
uchwał,	jednomyślnie. 
 
Uchwała	nr	XLIII/374/2013	 (roboczy	nr	XLIII/M/2013)	 została	przyjęta	9	głosami	 za,	
przy	3	głosach	przeciw	i	1	głosie	wstrzymującym. 
 
 
Ad.	pkt	9. 
 
 
Wójt	 udzielając	 odpowiedzi	 na	 interpelacje,	 wnioski	 i	 zapytania	 poinformował,	 że	
wszystkie	sprawy	zostały	przekazane	do	realizacji.	Część	odpowiedzi	została	udzielona	
na	piśmie. 
 
Wójt	odniósł	się	jeszcze	do	wniosku,	który	radny	Ł.	Drewniak	składał	w	sprawie	instalacji	
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lampy	ulicznej	przy	posesji	53	w	Górce	Pabianickiej.	Wójt	stwierdził,	że	przeprowadzono	
rozmowy	 z	 zakładem	 energetycznym,	 który	 poinformował,	 że	 dowieszenie	 lampy	
wymaga	 odcięcia	 dopływu	 prądu,	 co	 wiąże	 się	 z	 koniecznością	 powiadomienia	
mieszkańców.	W	związku	z	tym	lampa	zostanie	dowieszona,	gdy	zaistnieje	konieczność	
przeprowadzenia	 konserwacji	 urządzeń,	 czyli	 elektryczność	 zostanie	 odcięta.	
Poinformował	ponadto,	 że	zawiadomiono	 instalatora	 lamp	hybrydowych,	 że	system	się	
nie	sprawdza. 
 
Radny	Ł.	Drewniak	pytał,	kiedy	przewiduje	się	wykonanie	takiej	konserwacji. 
 
Wójt	nie	był	w	stanie	stwierdzić	kiedy	konserwacja	będzie	miała	miejsce.	 
 
Radny	A.	Skawiński	chciał	z	kolei	wiedzieć,	czy	w	umowie	określono	terminy,	w	których	
mają	być	wykonane	prace	naprawcze,	gdy	lampy	hybrydowe	nie	działają.	Radny	wyraził	
pogląd,	że	w	innym	przypadku	wykonawca	będzie	rozciągał	w	czasie	dokonanie	napraw. 
 
Wójt	odpowiedział,	że	zostanie	to	sprawdzone. 
 
Dalszych	uwag	nie	było. 
 
 
 
 
Ad.	pkt	10. 

 
 
Przewodniczący	w	wolnych	wnioskach,	komunikatach,	sprawach	różnych	przypomniał,	
że	Rada	Gminy	do	końca	roku	powinna	przyjąć	budżet.	W	związku	z	tym	Przewodniczący	
ustalił,	że	posiedzenie	połączonych	Komisji	odbędzie	się	dnia	19	grudnia,	sesja	natomiast	
dnia	30	grudnia.	Poprosił	ponadto	by	przewodniczący	Komisji	ustalili	posiedzenia	przed	
dniem	19	grudnia. 
 
Zapytanie	 złożył	 następnie	 radny	 H.	 Szafrański.	 Radny	 pytał,	 czy	 gmina	 była	
reprezentowana	w	Lokalnej	Grupie	Działania,	ponieważ	dwa	wnioski	złożone	przez	gminę	
Pabianice	zostały	odrzucone. 
 
Przewodniczący	 A.	 Jaksa	 poprosił	 o	 udzielenie	 informacji	 w	 tej	 sprawie	 radnego	 A.	
Skawińskiego,	który	reprezentuje	gminę	w	LGD. 
 
Radny	A.	Skawiński	oświadczył,	że	był	obecny	na	spotkaniu	LGD.	Zauważył	jednak,	że	nie	
uczestniczy	 się	 w	 omawianiu	 wniosków	 dotyczących	 gminy,	 której	 jest	 się	
przedstawicielem	 by	 nie	 było	 podejrzeń	 o	 działanie	 na	 rzecz	 danej	 gminy	 czy	 danego	
wniosku.	 Z	wiedzy	 radnego	wynikało,	 że	wniosek	w	 sprawie	 świetlicy	wiejskiej	 został	
odrzucony	ze	względu	na	zbyt	małą	ilość	punktów.	Zauważył	jednak,	że	gmina	wyczerpała	
pulę	 środków	 na	 realizację	 dużych	 projektów,	 co	 wynikało	 z	 umowy	 dżentelmeńskiej	
między	 gminami.	 Z	 tej	 puli	 powstały	 już	 dwie	 świetlice	 -	 w	 Koninie	 i	 Hermanowie.	
Również	 projekt	 dotyczący	 Bychlewianki	 uzyskał	 zbyt	 małą	 liczbę	 punktów	 w	
porównaniu	do	innych	wniosków. 
 



9 

 

Przewodniczący	 A.	 Jaksa	 pytał,	 czy	 dotyczy	 to	 również	 boisk	wielofunkcyjnych.	 Chciał	
również	wiedzieć,	czy	pula	na	realizację	dużych	projektów	się	odnawia. 
 
Radny	A.	Skawiński	odpowiedział,	że	wniosek	na	budowę	boisk	wielofunkcyjnych	został	
zaakceptowany.	 Co	 do	 puli	 środków	 na	 realizację	 dużych	 projektów	 odpowiedział,	 że	
środki	wracają	do	LGD,	jeżeli	gminy	nie	zrealizują	projektów.	W	obecnej	chwili	przeszły	te	
wnioski,	które	zostały	lepiej	opracowane	lub	opisane. 
 
Przewodniczący	pytał,	czy	przeszły	inne	wnioski,	ponieważ	była	umowa	dżentelmeńska	
czy	inne	wnioski	były	lepiej	opisane. 
 
Radny	A.	 Skawiński	 stwierdził,	 że	była	umowa	między	gminami,	 ale	 inne	wnioski	były	
lepsze. 
 
Pojawiły	się	głosy	negatywnie	oceniające	praktykę	wychodzenia	podczas	głosowania	nad	
wnioskami	przygotowywanymi	przez	gminę,	której	jest	się	przedstawicielem. 
 
Radny	 A.	 Skawiński	 poinformował,	 że	 nie	 ma	 to	 znaczenia,	 ponieważ	 wnioski	 są	
punktowane	na	liście,	a	liczbę	punktów	dzieli	się	przez	osoby	uczestniczące	w	głosowaniu. 
 
Głos	 w	 dyskusji	 zabrał	 Kierownik	 K.	 Denuszek.	 Kierownik	 zauważył,	 że	 radny	 użył	
sformułowania,	iż	wniosek	był	przygotowany	lepiej	lub	gorzej.	Pytał,	co	to	oznacza.	Czy	
ocena	jest	obiektywna,	np.	kryterium	A	punktowane	w	skali	od	1	do	10,	czy	brana	jest	pod	
uwagę	zawartość	merytoryczna	wniosku. 
 
Radny	A.	Skawiński	stwierdził,	że	sposób	oceny	wniosków	jest	ogólnie	dostępny,	a	wnioski	
powinny	 być	 pisane	 pod	 punktację.	 Dodał	 jeszcze,	 że	 wniosek	 dotyczący	 świetlicy	
wiejskiej	 miał	 plusy,	 ponieważ	 planowane	 były	 odnawialne	 źródła	 energii,	 ale	 był	
realizowany	przez	samą	gminę.	Gdyby	włączyć	w	realizację	organizacje	społeczne	byłyby	
dodatkowe	punkty. 
 
Przewodniczący	wrócił	do	wcześniej	zadanego	już	pytania	–	czy	gmina	wyczerpała	limit	
środków,	 na	 które	 została	 zawarta	 umowa	 pozaformalna,	 czy	 wniosek	 był	 źle	
przygotowany.	 Jest	 to	 ważne,	 ponieważ	 można	 wtedy	 nad	 wnioskiem	 dalej	 pracować.	
Zdaniem	przewodniczącego	są	dwie	zupełnie	różne	kwestie	–	czym	innym	jest	umowa,	
czym	innym	braki	we	wniosku. 
 
Radny	A.	Skawiński:	wniosek	nie	przeszedł	ze	względu	na	zbyt	małą	ilość	punktów. 
 
Przewodniczący	 zapytał	 w	 związku	 z	 tą	 odpowiedzią,	 czy	 punkty	 były	 przyznawane	
całkowicie	obiektywnie. 
 
Radny	 A.	 Skawiński	 przypomniał,	 że	 Przewodniczący	 A.	 Jaksa	 jest	 członkiem	 Komisji	
Rewizyjnej	w	LGD,	natomiast	Kierownik	M.	Wieczorek	i	Wójt	Gminy	Pabianice	H.	Gajda	są	
członkami	Zarządu	w	LGD.	Zdaniem	radnego	również	 te	osoby	powinny	włączać	 się	w	
działalność	LGD. 
 
Przewodniczący	 przypomniał,	 że	 Komisja	 Rewizyjna	 nie	 punktuje	 wniosków,	 tylko	
sprawuje	kontrolę	nad	działalnością	stowarzyszenia. 
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Radny	A.	Skawiński	zarzucił	władzom	gminy,	że	nie	uczestniczą	w	obradach	LGD. 
 
Wójt	 nie	 zgodził	 się	 z	 zarzutami	 radnego.	 Stwierdził,	 że	 zawsze	 uczestniczy	 w	 tych	
spotkaniach. 
 
Dalszych	głosów	w	tym	temacie	nie	było. 
 
Przewodniczący	oddał	głos	sołtysom.	 
 
Jako	pierwszy	głos	zabrał	sołtys	wsi	Bychlew	J.	Błoch.	Sołtys	chciał	wiedzieć,	kiedy	i	w	jaki	
sposób	mieszkańcy	otrzymają	nowe	harmonogramy	odbioru	odpadów.	Czy	sołtysi	będą	
w	to	włączeni.	 
 
Kierownik	 K.	 Denuszek	 odpowiedział,	 że	 do	 20	 grudnia	 br.	 harmonogram	 zostanie	
rozprowadzony	 w	 sołectwach.	 Informacja	 będzie	 również	 zawarta	 na	 stronie	
internetowej. 
 
Pojawiły	 się	 głosy,	 iż	 obowiązek	 dostarczenia	 mieszkańcom	 harmonogramu	 powinien	
zostać	nałożony	na	Eko-Region. 
W	następnej	kolejności	głos	zabrał	sołtys	wsi	S2wiątniki	G.	Antoniewski,	który	podziękował	
za	zakup	działki	pod	budowę	S2wietlicy	oraz	za	obniżenie	ceny	skupu	żyta. 
 
Sołtys	wsi	Rydzyny	K.	Helbik	z	kolei	wyraziła	ubolewanie,	iż	wniosek	sołectwa	w	sprawie	
remontu	 tzw.	 starej	 szkoły	 w	 Rydzynach	 nie	 został	 zaopiniowany	 pozytywnie	 przez	
Komisję	 Samorządowo-Społeczną.	 Sołtys	 pytała	 Wójta,	 dlaczego	 lustracja	 budynku	
została	zlecona	Komisji	Samorządowo-Społecznej,	a	nie	Komisji	Gospodarczo-Finansowej	
lub	 Ochrony	 S2 rodowiska,	 a	 także	 dlaczego	 w	 lustracji	 nie	 uczestniczył	 Kierownik	 K.	
Denuszek.	Sołtys	pytała	następnie	o	przyczynę,	dla	której	Komisja	opierała	się	jedynie	na	
ekspertyzie	pana	Zaręby,	która	negatywnie	odnosiła	się	do	pomysłu	remontu	budynku.	
Zdaniem	 sołtys	 opinia	 przedstawiona	 przez	 pana	 Krawczyka	 –	 osobę	 uprawnioną	 w	
specjalności	 architektoniczno-konstrukcyjnej,	 projektowanie	 i	 kierowanie	 robotami	
budowlanymi,	wykonana	została	rzetelnie.	Sołtys	odniosła	się	do	jednego	ze	stwierdzeń,	
które	 znalazły	 się	 w	 stanowisku	 Komisji	 Samorządowo-Społecznej,	 że	 w	 Rydzynach	
znajdują	 się	 budynki,	 które	 mogłyby	 zostać	 udostępnione	 radzie	 sołeckiej.	 Sołtys	
zauważyła,	 że	 nie	 jest	 to	 takie	 proste	 –	wyremontowane	pomieszczenia	 są	własnością	
kółka	 rolniczego,	 sala	 natomiast,	 jak	 się	 wyraziła,	 została	 sprzedana	 OSP,	 dlatego	 z	
funduszu	 sołeckiego	 nie	 można	 finansować	 doposażenia	 tych	 pomieszczeń,	 które	 w	
dodatku	 są	 niewielkie.	 Sołtys	 pytała,	 czy	 brane	 były	 pod	 uwagę	 opinie	 mieszkańców,	
którzy	 chcą	 by	 budynek	 został	 wyremontowany.	 Dodała	 na	 zakończenie,	 że	 są	 różne	
możliwości	związane	z	remontem	czy	wykorzystaniem	tego	budynku.	Warto	byłoby	się	
nad	tym	zastanowić	i	przedyskutować	sprawę. 
 
Przewodniczący	Rady	Gminy	odniósł	się	do	pytań	dotyczących	przekazania	sprawy	starej	
szkoły	w	Rydzynach	Komisji	 Samorządowo-Społecznej.	 Stwierdził,	 że	 budynek	 ten	 jest	
budynkiem	przeznaczonym	pod	działalność	środowiskową,	kulturalną,	a	to	jest	domena	
właśnie	 w/w	 Komisji,	 a	 nie	 Gospodarczo-Finansowej,	 przy	 czym	 członkowie	 Komisji	
Gospodarczo-Finansowej	mogli	i	wzięli	udział	w	lustracji	budynku.	Brali	również	udział	
w	dyskusji	w	tym	temacie.	Ekspertyza	z	kolei	była	wykonana	na	zlecenie	Urzędu	Gminy	
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przez	osobę	mającą	stosowne	uprawnienia,	certyfikat	od	Wojewody	do	wykonywania	tego	
typu	ekspertyz	i	nie	było	przeszkód	by	na	niej	się	oprzeć. 
 
Sołtys	argumentowała,	że	wszystkie	wykonane	dotąd	ekspertyzy	z	wyjątkiem	jednej	były	
negatywne.	Sołtys	nie	rozumiała,	dlaczego	nie	można	było	oprzeć	się	na	ekspertyzie	pana	
Krawczyka	–	to	też	jest	osoba	uprawniona. 
 
Przewodniczący	 z	 kolei	 zapytał,	 dlaczego	 radni	 mieli	 oprzeć	 się	 na	 ekspertyzie	 pana	
Krawczyka,	a	nie	pana	Zaręby.	Zawsze	 istnieje	 taki	problem,	 że	na	wiele	 rzeczy	można	
spojrzeć	w	odmienny	sposób,	z	różnej	perspektywy.	Komisja	czy	urząd	mają	obowiązek	
opierać	 się	 na	 ekspertyzach	 niezależnych	 ekspertów	 by	 uniknąć	 zarzutów	 o	
tendencyjność. 
 
Sołtys	K.	Helbik	poruszyła	jeszcze	problem	uszczerbku	w	nawierzchni	przed	sklepem	w	
Rydzynach,	co	powoduje,	że	w	czasie	deszczu	tworzą	się	ogromne	kałuże.	Druga	sprawa	
do	której	odniosła	się	sołtys,	to	prośba	o	wycięcie	uschniętej	sosny	przed	nieruchomością	
pana	Włodarczyka	w	kierunku	Hartmana. 
 
Jako	 ostatnia	 głos	 zabrała	 sołtys	 wsi	 Gorzew-Okołowice	 B.	 Wójcik-Fater,	 która	
podziękowała	 za	 ustawienie	wiaty	w	 Gorzewie	 oraz	 za	 osobiste	 zaangażowanie	 się	w	
sprawę	W-ce	Wójta	R.	Figla. 
 
Sołtysi	nie	zgłaszali	dalszych	uwag. 
 
Przewodniczący,	 w	 drodze	 wyjątku,	 oddał	 głos	 jednemu	 z	 mieszkańców	 gminy,	 który	
odniósł	 się	 do	 sprawy	 starej	 szkoły	 w	 Rydzynach.	 Zdaniem	 mieszkańca	 stanowisko	
Komisji	 stwierdzające,	 że	 remont	 budynku	 jest	 nieopłacalny	 jest	 zbyt	 powierzchowne.	
Słowo	„nieopłacalność”	może	bowiem	być	rozumiane	bardzo	szeroko.	Wiele	inwestycji,	
które	są	realizowane	można	określić	tym	słowem,	należy	jednak	brać	pod	uwagę	wymiar	
niematerialny	 –	 zaspokajanie	 niematerialnych	 potrzeb	 mieszkańców.	 Osoba	
wypowiadająca	się	w	tym	temacie	zwróciła	uwagę,	że	rozbiórka	także	będzie	generować	
koszty,	a	po	jej	dokonaniu	działki	nie	można	będzie	ponownie	zagospodarować,	ponieważ	
jest	zbyt	mała.	Stwierdził,	że	stanowisko	Komisji	nie	przesądza	sprawy	i	prosił	by	Rada	
ponownie	zajęła	się	tą	kwestią,	 i	aby	społeczność	w	Rydzynach	nie	była	traktowana	po	
macoszemu. 
 
Głos	w	tym	temacie	zabrał	także	radny	H.	Szafrański,	który	skierował	pytanie	do	sołtys	
wsi	 Rydzyny.	 Pytał,	 czy	 budynek	 starej	 szkoły	 kiedykolwiek	 służył	 mieszkańcom,	 czy	
służył	jedynie	do	czerpania	zysków	przez	radę	sołecką,	która	budynek	wydzierżawiała. 
 
Przewodniczący	 nie	 wdawał	 się	 w	 dalszą	 polemikę	 w	 tym	 temacie,	 ponieważ	 jak	
stwierdził,	jest	to	pytanie	retoryczne	–	każdy	zna	na	nie	odpowiedź.	Stwierdził	jeszcze,	że	
Komisja	 Samorządowo-Społeczna	 wykonała	 zadanie,	 które	 zostało	 jej	 przekazane	
przyjmując	takie	a	nie	inne	stanowisko.	Tematem	czy	przedmiotem	dzisiejszej	sesji	nie	
jest	procedowanie	nad	remontem	starej	szkoły	w	Rydzynach.	Jeżeli	temat	ten	wejdzie	na	
sesję	to	Rada	się	nim	zajmie.	 
 
Radny	 A.	 Skawiński	 wystąpił	 w	 tym	 miejscu	 z	 prośbą	 do	 Wójta	 i	 rady	 sołeckiej	 o	
zaprezentowanie	 mieszkańcom	 stanowiska	 Komisji	 Samorządowo-Społecznej	 oraz	
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przedstawienie	pomysłu	w	jaki	sposób	teren	ten	mógłby	zostać	zagospodarowany. 
 
Dalszych	uwag	nie	było.	 
 
 
Ad.	pkt	11. 
Przewodniczący	zamknął	obrady	XLIII	sesji. 
 
 
 
 
        Obradom	sesji	przewodniczył: 
        Przewodniczący	Rady	Gminy 
        
 
         dr	Arkadiusz	Jaksa 
 
 
Protokołowała:	 
 
Urszula	Czerwonka	 
 
Andżelika	Miszewska	 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


